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美華感謝邀請函 
 
 
尊敬的美華慈心志工， 
 
謹代表美華慈心關懷聯盟（CACCC），向您表達我們最誠摯的敬意和謝意，感謝您辛勞無私
的奉獻，使得美華的各項活動,以及醫院病人探訪服務全都得已如期完成。 
 
19年來,美華90%的工作,都是由各位志工完成的。志工活動包括了董事會, 醫院病人探訪服
務,影視組,教材組, 活動組, 安心茶話屋, 筆譯及口譯組, 媒體公關, 講師團, 志工及照顧
者課程, 影片製作, 電話暖線服務, 財務及募款組, 名醫論壇, 明師論壇, 慈心關懷講座,失
落與哀傷, 正念的自我照顧, 讀書會, 分享圈等等。感謝您對每項任務的細心關注, 和表現
出的愛心，影響了所有與您互動的人。希望您的專業, 熱情 及對美華慈心關懷聯盟的認同, 
能夠帶動更多的社區人士參與我們的志工活動, 讓美華的生命關懷運動能在全球推動的更廣
更遠。  
  
美華慈心就要過她20歲的生日了!  
 
今年的 8月9號, 竭誠的希望大家能邀請您的家人、朋友、同事，和我們一起參與,慶祝美華
慈心的20週年年慶, 《慈心永續·以人為本的AI照護藍圖》。活動將於太平洋時間下午2-5
點, 在Milpitas社區活動中心進行。   
 
再次感謝您對美華慈心關懷聯盟的奉獻和肯定。 
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Subject: A Heartfelt Thank You for Your Dedication and Support 
 
 
Dear CACCC Volunteer, 
 
 
On behalf of the Chinese American Coalition for Compassionate Care (CACCC), I would like to take this 
opportunity to express a heartfelt gratitude for your exceptional contributions as a volunteer. Thank you 
for your dedication, hard work, and gift of time, which have had a profound impact on the success of our 
programs and the global communities we serve.  
 
You are an essential part of our achievements. Your ongoing support not only helps CACCC advance our 
mission but also inspires others to contribute and create positive change in their own unique ways. 
 
We are truly fortunate to have volunteers like you who consistently go above and beyond. Whether 
through your careful attention to each task, the positive energy you bring to every project, or the 
compassion you show to those we assist, your influence is felt by all who interact with you. 
 
Once again, thank you for your unwavering commitment to CACCC. We look forward to your continued 
collaboration to achieve even greater accomplishments together. 
 
 
 
 
 
 
     With profound appreciation, 
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